
 
Loimaan kaupungin hyvinvointikertomus 
 
Hyto 03.12.2024 § 19  
  
 
Valmistelija Henkilöstöpäällikkö Kiiski Eveliina 

 
Järjestämislain § 6 mukaan kunnan on edistettävä asukkaidensa 
hyvinvointia ja terveyttä. Kunnalla on ensisijainen vastuu hyvinvoinnin ja 
terveyden edistämisestä siltä osin kuin tämä tehtävä kytkeytyy kunnan 
muihin lakisääteisiin tehtäviin. 
 
Kunnan on strategisessa suunnittelussaan asetettava hyvinvoinnin ja 
terveyden edistämiselle tavoitteet ja määriteltävä tavoitteita tukevat 
toimenpiteet. Sen on otettava päätöksenteossaan huomioon päätöstensä 
arvioidut vaikutukset ihmisten hyvinvointiin ja terveyteen väestöryhmittäin. 
Kunnan eri toimialojen on tehtävä yhteistyötä hyvinvoinnin ja terveyden 
edistämisessä. Kunnan on nimettävä hyvinvoinnin ja terveyden 
edistämisen vastuutaho. 
 
Kunnan on seurattava kuntalaisten elinoloja, hyvinvointia ja terveyttä sekä 
niihin vaikuttavia tekijöitä alueittain ja väestöryhmittäin. Kunnassa on 
raportoitava kuntalaisten hyvinvoinnista ja terveydestä, niihin vaikuttavista 
tekijöistä sekä toteutetuista toimenpiteistä valtuustolle vuosittain. Lisäksi 
kunnassa on valmisteltava valtuustolle valtuustokausittain 
hyvinvointikertomus ja -suunnitelma edellä mainituista asioista. Kunnan on 
toimitettava hyvinvointikertomus ja -suunnitelma hyvinvointialueelle ja 
julkaistava se julkisessa tietoverkossa. 
 
Hyvinvointitoimikunta käsittelee kokouksessaan liitteenä olevan 
hyvinvointikertomuksen kuluneelta valtuustokaudelta ja erityisesti vuodelta 
2024. 
 
Tulevan seuraavan valtuustokauden hyvinvointisuunnitelman keskeisinä 
painopistealuina ovat mielen hyvinvoinnin ja liikunnan lisääminen kaikkien 
ikäryhmien kohdalta. 
 
 

Esittelijä Puheenjohtaja 
 

Päätösehdotus 1. Hyvinvointitoimikunta merkitsee hyvinvointikertomuksen tiedoksi, 2. 
Lähettää vanhus- ja vammaineuvostolle, sekä nuorisovaltuustolle 
kommentoitavaksi, 3. Lähettää kaupunginhallitukselle käsiteltäväksi 
neuvostojen kommenttikierrosten jälkeen 

 
 
Käsittely Toimikunta päätti yksimielisesti, että päätösehdotukseen tehdään seuraava 

lisäys: Hyvinvointikertomukseen pyritään saamaan ikäihmisten mielipiteitä 
paremmin esiin.  
 

Päätös Hyväksyttiin päätösehdotus yllä olevalla lisäyksellä. 
 
 
 Pöytäkirja tarkistetaan tämän pykälän osalta kokouksessa 
 
Täytäntöönpano Vanhus- ja vammaisneuvostot, nuorisovaltuusto ja kaupunginhallitus 
 
Hyto 04.02.2025 § 3  



  
 
 
Valmistelija Henkilöstöpäällikkö Eveliina Kiiski 

 
Hyvinvointitoimikunta käsittelee vanhusneuvoston, vammaisneuvoston, 
nuorisovaltuuston ja seurakunnan kommentit hyvinvointikertomukseen. 
Hyvinvointitoimikunta viimeistelee hyvinvointikertomuksen 2024. 
 

Esittelijä Puheenjohtaja 
 

Päätösehdotus Hyvinvointitoimikunta lähettää hyvinvointikertomuksen vuodelta 2024 
kaupunginhallitukseen käsiteltäväksi. 
 

Päätös Hyväksyttiin 
 
 
 
 
 
 
Kaupunginhallitus 17.02.2025 § 29  
  
 
 
Valmistelija Henkilöstöpäällikkö Eveliina Kiiski 

 
Hyvinvointikertomus on laadittu kuluneelta valtuustokaudelta painottaen 
vuotta 2024. 
 
 

Esittelijä Kaupunginjohtaja Rantala Jari 
 

Päätösehdotus Kaupunginhallitus hyväksyy hyvinvointikertomuksen vuodelta 2024 ja 
saattaa sen tiedoksi kaupunginvaltuustolle ja lautakunnille. 
 

Päätös Hyväksyttiin. 
 
 
Vaikutukset Laaja hyvinvoinnin- ja terveydenedistämisen vaikutus 
 
 
 
Pöytäkirjamerkintä Henkilöstöpäällikkö Eveliina Kiiski poistui kokouksesta asian käsittelyn 

jälkeen klo 18:25. 
 
Kaupunginvaltuusto 17.03.2025 § 8    
606/00.01.02/2024    
 
 
Valmistelija Henkilöstöpäällikkö Kiiski Eveliina 

 
 

Esittelijä Puheenjohtaja 
 

Kaupunginhallituksen päätösehdotus 
 
 Kaupunginhallitus saattaa hyvinvointikertomuksen vuodelta 2024 tiedoksi 

kaupunginvaltuustolle.  



 
Käsittely Henkilöstöpäällikkö Eveliina Kiiski alusti asiassa esitellen 

hyvinvointikertomuksen. 
 
 Kaupunginvaltuuston puheenjohtaja avasi yleiskeskustelun. 
 
 Valtuutettu ja hyvinvointitoimikunnan puheenjohtaja Jari Välimäki, 

vammaisneuvoston puheenjohtaja Oili Saarikko, valtuutetut Marke Tissari, 
Maarit Koivisto, Olavi Suominen ja henkilöstöpäällikkö Eveliina Kiiski sekä 
valtuutettu ja vanhusneuvoston puheenjohtaja Jorma Rinne käyttivät 
puheenvuoron. 

 
 Kaupunginvaltuuston puheenjohtaja päätti yleiskeskustelun. 
 
Päätös Hyväksyttiin. 
 
 
 
 


